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PROTOKÓŁ NR 3/2024 

z III Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 12 czerwca 2024 r. 

 

III Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 12 czerwca 2024 r.  

o godz. 15.30 w sali obrad Urzędu Miejskiego w Piwnicznej-Zdroju. W sesji uczestniczyło 15 

radnych. Sesję prowadziła Monika Dominik – Przewodnicząca Rady.   

 

CZEŚĆ I – WSTĘPNA  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Dokonała otwarcia obrad III Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju zwołanej na postawie 

art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Poin-

formowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gmin-

nym sesje Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane i utrwalane za pomocą urzą-

dzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udział w obradach oznacza akceptację przetwarzania da-

nych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerunku i głosu, klauzula dotycząca przetwa-

rzania danych osobowych znajduje się na drzwiach wejściowych do sali obrad. Zwróciła 

uwagę, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad Sesji nie ma możliwości wypowiadania 

się bez użycia mikrofonu, każda wypowiedź musi być kierowana bezpośrednio do mikrofonu, 

w danym momencie może wypowiadać się tylko jedna osoba. Poprosiła o nie włączanie się do 

wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zaburzenie czystości głosu, a co za tym idzie 

nierzetelną transkrypcję wypowiedzi. Powiedziała, że Radni, pan Burmistrz oraz pani Skarbnik 

korzystają z mikrofonów znajdujących się na stołach. Przypomniała również o przepisach  

o ochronie danych osobowych i nie używania nazwisk osób nie będących osobami publicz-

nymi. Poprosiła o stosowanie się do powyższych wskazań. Odczytała porządek obrad Sesji. 

Zapytała, czy są jakieś wnioski, co do zaproponowanego porządku obrad przypominając, że 

zmiana porządku obrad Sesji zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 wymaga dodatkowo zgody wnio-

skodawcy, czyli Burmistrza. 

 

Nie było wniosków do porządku obrad.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o potwierdzenie swojej obecności poprzez naciśnięcie dowolnego przycisku na urzą-

dzeniach do głosowania. Poinformowała, że na Sesji obecnych jest 13 radnych, w związku  

z powyższym można podejmować prawomocne uchwały.  

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ 

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2024.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła panią Skarbnik o prezentację projektu uchwały.  
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Zofia Kulig – Skarbnik 

Poinformowała, że przedłożony projekt w sprawie zmiany w budżecie polega na przeniesieniu 

między działami planu dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań inwestycyjnych 

w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych oraz zmiany 

planu przychodów i kosztów samorządowego zakładu budżetowego w roku 2024. Zwróciła 

uwagę, że związane jest to z przekazaniem do prowadzenia basenów na Radwanowie. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR III/23/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 2. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilno-

prawnym            przypadających  Miastu i Gminie Piwniczna-Zdrój oraz jej jednostkom podle-

głym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga sta-

nowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów uprawnionych do udzielania 

tych ulg. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do projektu uchwały. Poprosiła panią Skarbnik  

o prezentację projektu uchwały.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik 

Poinformowała, że przedstawiony projekt wraz autopoprawką związany jest z dostosowaniem 

do nowych rozporządzeń Komisji Europejskiej w sprawie stosowania art. 107 i 108 traktatu  

o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis oraz faktem, iż z dniem 30 czerwca 

bieżącego roku wygasa obowiązująca w tym zakresie uchwała Rady Miejskiej z 2017 roku. 

Powiedziała, że projekt uchwały podlegał zgłoszeniu do prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji 

i Konsumentów oraz do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Zwróciła uwagę, że otrzymane 

opinie nie wnosiły zastrzeżeń merytorycznych w zakresie przejrzystości zasad udzielania po-

mocy de minimis. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  
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Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Zbigniew Janeczek – Radny  

Zwrócił uwagę, że w § 10 pkt 4 jest napisane, że Burmistrz Piwnicznej-Zdroju podaje do pu-

blicznej wiadomości informację o udzielonych ulgach i informacje, o których mowa w ust. 1 

sporządzane są według stanu na dzień 31 grudnia każdego roku kalendarzowego w terminie do 

31 maja roku następnego. Zapytał, czy gmina ma to zrobione. 

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Powiedziała, że jeżeli chodzi o umorzenia, to wczoraj radni pytali o to na komisji i taką infor-

mację uzyskała dzisiaj. Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o Urząd, takie umorzenie występo-

wało w okresie obowiązywania covidu, ale ono było z uchwały, która była podejmowana  

w czasie obowiązywania epidemii i to umorzenie wynosiło wtedy 1000 zł. Powiedziała, że po 

tym czasie nie były stosowane żadne umorzenia. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

UCHWAŁA NR III/24/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunal-

nej i Mieszkaniowej w Piwnicznej-Zdroju przyjętego Uchwałą Nr IX/85/03 Rady Miasta 

i Gminy Piwniczna-Zdrój z dnia 27 czerwca 2023 r. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła pana Dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej o pre-

zentację projektu uchwały.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Poinformował, że projekt uchwały został sporządzony w związku z planem przeniesienia base-

nów z MGOK-u pod zarządzanie Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej. Zwrócił 

uwagę, że w związku z powyższym w uchwale zostało dopisane zadanie, które realizuje Zakład 

Gospodarki Komunalnej w treści „kultury fizycznej i sportu, w tym utrzymywanie terenów 

rekreacyjnych i urządzeń sportowych”. Powiedział, że to pojęcie mieści się zarówno w ustawie 

o samorządzie gminnym, jak i o finansach publicznych, mieści ono szerszy zakres, więc mogą 

zajmować się zarówno basenami, jak i w przyszłości innymi elementami związanymi ze spor-

tem. Stwierdził, że nie rozdrabniali tego na mniejsze jednostki redakcyjne z uwagi na to, że 

odpowiada to ustawie o finansach publicznych, więc jego zdaniem w takiej formie to jest jak 

najbardziej zasadne. Zwrócił uwagę, że ta zmiana uchwały pozwoli w sposób precyzyjny za-

rządzać basenami. Poprosił o podjęcie uchwały. 
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Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR III/25/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Piwnicznej-

Zdroju. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła pana Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej o prezentację projektu uchwały.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS 

Powiedział, że w imieniu pana Burmistrza przedstawia projekt uchwały o zmianie statutu Miej-

skiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piwnicznej-Zdroju. Poinformował, że uchwała dotyczy 

prowadzenia działań związanych z profilaktyką alkoholową oraz przeciwdziałaniem narkoma-

nii. Zwrócił uwagę, że w związku z tym, iż Ośrodek Pomocy Społecznej w Piwnicznej-Zdroju 

jest taką jednostką, które realizuje podobne zadania związane z przemocą w rodzinie i zadania, 

które wynikają z alkoholizmu, narkomanii i są to zadania pomocy typu przeciwdziałaniu ubó-

stwom i innym niewydolnościom rodziny, te zadania są powiązane i oddziaływanie na ewen-

tualnych sprawców przemocy, czy uzależnionych od alkoholu powinno być w jednym miejscu, 

pan Burmistrz podjął decyzję o przekazaniu tych zadań w jedno miejsce, czyli do Ośrodka Po-

mocy Społecznej. Poprosił o przyjęcie projektu tej uchwały. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
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UCHWAŁA NR III/26/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie przystąpienia przez Miasto i Gminę Piwniczna-Zdrój do Pro-

gramu „Gmina Przyjazna Seniorom – Ogólnopolska Karta Seniora – edycja Miasto i 

Gmina Piwniczna-Zdrój. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła pana Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej o prezentację projektu uchwały.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS 

Powiedział, że jest teraz taka sytuacja, że społeczeństwo się starzeje, przybywa coraz bardziej 

seniorów, w tym momencie jest już ponad 20% społeczeństwa w wieku powyżej 60 lat, więc 

dbałość o seniorów powinna być priorytetem nie tylko Piwnicznej, ale każdego samorządu. 

Zwrócił uwagę, że w związku z tym Miasto i Gmina Piwniczna-Zdrój wspólnie ze Stowarzy-

szeniem Manko w Krakowie postanowiła przystąpić do programu Gmina Przyjazna Seniorom 

Ogólnopolska Karta Seniorów, który ułatwi seniorom korzystanie z wielu preferencji na terenie 

całej Polski. Powiedział, że w tym momencie do programu przystąpiło już ponad 3000 firm  

z całej Polski, które udzielają różnych form pomocy, w tym zakłady opieki zdrowotnej, kilka-

dziesiąt sanatoriów i wszędzie, gdzie mieszkaniec Piwnicznej-Zdroju będzie podróżował, bę-

dzie mógł skorzystać z tej preferencji. Poprosił o przyjęcie tej uchwały. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że Komisja odstępuje od wydania opinii w sprawie projektu uchwały do czasu 

wskazania rzeczywistych kosztów udziału gminy w projekcie. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania. Zadała pytanie, jaki jest koszt gminy, by przystąpić do 

tego programu.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Poinformował, że gmina wybrała pakiet startowy podstawowy, jest to koszt 7,5 tys. zł, w tym 

jest przede wszystkim koszt przygotowania, druku czy produkcji kart seniora. Zwrócił uwagę, 

że oprócz tego będą oczywiście inne preferencje dla gminy, typu wydawnictwo Głos Seniora 

pięć, sześć razy w roku, czy bezpłatny udział seniorów w senioraliach, które będą organizowane 

w Krakowie. Poinformował, że ma przed sobą cały pakiet tych preferencji, ale to są podsta-

wowe, a koszty to przede wszystkim przygotowanie kart.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, co w kolejnych latach. 

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że w kolejnych latach w zależności, jaki pakiet będą wybierać, jeśli będzie konty-

nuacja to podstawowy jest 3 tys. zł za wszystko, w tym również kontynuacja wyrobu kart. 
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Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zwróciła uwagę na organizację imprez z pomocą i udziałem Stowarzyszenia, bo takowe się 

odbywają, gdzie to Stowarzyszenie jest partnerem i zapytała, kto ponosi koszt.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że jeżeli gmina jest organizatorem, to korzysta z merytorycznego wsparcia tej or-

ganizacji za darmo, ale impreza jest gminna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Powiedziała, że w tej uchwale jest zawarte, iż realizacja zadań odbywać się będzie w oparciu  

o dochody własne Miasta i Gminy, dlatego pyta.   

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Zwrócił uwagę, że gmina nie korzysta tutaj z żadnych dotacji, w związku z tym to jest standar-

dowy zapis każdego programu. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy wiadomo, jakie firmy z Piwnicznej przystąpią do tego programu.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedziała, że nie jest wiadomo, szukał dzisiaj i jest ponad 3000 firm z całej Polski. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Stwierdziła, że wie, ponieważ też patrzyła.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że będą zapraszane.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy pan Dyrektor ma jakiś pomysł, żeby te firmy zachęcić.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że będzie to rozmowa i zapewnienie promocji, bo to jest przede wszystkim promo-

cja dla tej firmy nie tylko na gminnych stronach. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zwróciła uwagę, że firma musi zapłacić, w pakiecie zero nic nie płaci, jest pakiet drugi 720 zł 

z VAT i to też doczytała na stronie. Zapytała, czy wiadomo, ilu seniorów będzie korzystać  

z takiej karty, czy jakoś ktoś to sprawdzał.  

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że nie liczył, ale przyjemność jest duża. Stwierdził, że jest przekonany, że szybko 

rozdają te karty.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, co sama gmina zaoferuje, ponieważ ta karta działa na zasadzie pewnego upustu. 

Stwierdziła, że wie, iż firmy mogą, a nie muszą dawać upust, a co sama gmina, ponieważ oprócz 

tego przyjeżdżają do gminy wczasowicze.  
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Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Powiedział, że kolejność jest taka, że najpierw trzeba wejść w ten program, potem zaprosić 

przedsiębiorstwa, w tym również ewentualnie miasto i wtedy będą rozmawiać o preferencjach. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zwróciła uwagę, że tutaj będzie chodziło o jakieś wstępy, ponieważ to tak działa, że w innych 

miastach jak ktoś jedzie, to dostaje np. zniżkę na wejście do muzeum. 

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Stwierdził, że dokładnie tak, to są upusty i ulgi w korzystaniu z infrastruktury prywatnej lub 

publicznej w danym mieście. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Zbigniew Janeczek – Radny  

Zapytał, czy jeżeli podejmą dzisiaj uchwałę, będzie możliwe kiedykolwiek wycofanie się z niej, 

gdyby się rozmyślili. 

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS  

Poinformował, że co roku dokonuje się opłaty 3 tys. zł, jeżeli gmina jej nie dokona to automa-

tycznie przestanie być partnerem. 

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Zapytał, czy jest możliwość przełożenia głosowania tej uchwały na przyszłą sesję, żeby posiedli 

pełną wiedzę na ten temat, bo dzisiaj mają taką szczątkową tyle, co pani Przewodnicząca zapy-

tała, tak ogólnie tej wiedzy nie posiadają. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Stwierdziła, że chyba teraz nie ma takiej możliwości.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że zwraca się do pana Burmistrza. 

 

Tomasz Michałowski – Burmistrz  

Powiedział, że uczestnictwo w tym projekcie jest bardzo pożądane, kilkaset samorządów już w 

nim uczestniczy, z resztą wiele gmin z Powiatu Nowosądeckiego również uczestniczy w tym 

projekcie, są one bardzo zadowolone z jego realizacji. Stwierdził, że chciałby, aby dzisiaj radni 

zdecydowali, czy są za podjęciem tej uchwały, czy nie. 

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że on oczywiście nie jest przeciwny tej uchwale, ale chciałby po prostu jeszcze 

czegoś się dowiedzieć na spokojnie. Poinformował, że mają dwa tygodnie czasu do następnej 

sesji, więc wszyscy by mogli usiąść i porozmawiać, aby wiedzę posiąść i temat byłby za-

mknięty. 

 

Tomasz Michałowski – Burmistrz  

Powiedział, że na wewnętrznej grupie przesyłał również informacje do strony internetowej, 

więc można było się z nią zapoznać, ponadto pan Dyrektor Chochla przedstawił najważniejsze 

punkty, więc jego zdaniem nie ma takiej potrzeby. Stwierdził, że oczywiście radni zdecydują  
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i jeżeli będą za, będzie mu bardzo miło, bo uważa, że ten projekt jest niezmiernie potrzebny. 

Powiedział, że aby realizować politykę senioralną, nie ma możliwości robienia tego za darmo, 

zawsze są jakieś koszty związane z prowadzeniem tego typu polityki, a dzięki Stowarzyszeniu 

Manko będą mieli możliwość realizować to znacznie taniej, bo koszty realizacji tego bez wspar-

cia merytorycznego, jakie daje przystąpienie do tego projektu, były zdecydowanie wyższe. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy nie przystąpienie do tego programu nie dyskwalifikuje seniora z wstąpienia  

i posiadania tej karty. 

 

Grzegorz Chochla – Dyrektor OPS 

Powiedział, że nie dyskwalifikuje, tylko wtedy senior musi płacić za to informując, że jest to  

50 zł za 2 lata. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR III/27/2024 – przyjęto, 9 – za, 4 – wstrzymujące się (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

CZĘŚĆ III – KOŃCOWA  

 

Ad. 1. Zakończenie obrad. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wyczerpano porządek obrad dzisiejszej Sesji. Podziękowała wszystkim za 

przybycie. Zakończyła obrady III Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

Na tym zakończono obrady III Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

Magdalena Nieć 

 


